
                 Dato: 31. januar 2020

Referat

Tirsdag den 28.01. 2019 kl. 19.00 til 21.30

Brød: Jesper

Deltagere:
Medlemmer institution:
Lars Svendsen, skoleleder, Nim Skole og Børnehus
Inge Mikkelsen, daginstitutionsleder, Nim Skole og Børnehus
Helle B. Meisner, stedfortræder, Nim Skole og Børnehus
Mette Løgstrup, medarbejderrepræsentant, Daginstitution Nim
Lissy Jørgensen, medarbejderrepræsentant, Nim Skole

Medlemmer forældresiden:
Morten Leth, formand
Mette Grove Andersen, forældrerepræsentant
Mette Hoff, forældrerepræsentant
Mette Harder, forældrerepræsentant
Jesper Iversen, forældrerepræsentant
Morten Leth Hedegaard, forældrerepræsentant
Maja Udby Jensen, forældrerepræsentant
Iben Schneevoigt, suppleant
Malika Lynggaard Uth, næstformand

Afbud fra:
Morten, Jesper, Maja, Iben, Mette Harder, Helle

 

Emne Hvem tid Referat

Dagsorden

1. Godkendelse af referat 
og punkter til eventuelt

Formand Godkendelsespunktet tages af dagsordenen, da vi godkender 
referat på mødet

2. 
Elevrådet. 10 min

- KRAI-legeområdet bliver åbent for alle
- Fastelavn er under planlægning – plakater så alle husker, 
hvordan det foregår
- Mobilregler – forslag:
6. kl. skal ikke aflevere mobiltelefon, men selv opbevare. 6. 
kl. har skrevet en ansøgning til elevrådet om selv at måtte 
have sin mobil. Fællesbestyrelsen bakker op om forslaget – 
klassens lærere sætter rammerne.
- køleskab på mellemtrinnet – hvordan holdes det rent? 
Forslag: Legeteksvagter tager en klud en gang om ugen
-legepakker: Elevrådet vil gerne ophæve legepakkerne og i 
stedet have fælles legesager/bolde
- bandebaneskemaet er ændret efter ønske fra klasserne



4. 
Meddelelser fra 
skoleleder, 
dagtilbudsleder, 
medarbejderrepræsentant
er og formand

30 min.
Inge:
Institutionsforum for daginstitutioner 5. marts
Antallet af udsatte børn er stærkt stigende - kommunalt 
forsøg med 10 fleksible pladser, så de udsatte børn kan få et 
specialtilbud i dagtilbuddet – Nim kan være en mulighed ???
Alle børn kommer igennem NUSA tilbuddet – det lykkes med 
et fast forløb.
Tilbud om forældrekurser til forældre til 0-3 årige
Økonomi: Orientering om budget 2020 – der er udfordringer i 
at få økonomien til at hænge sammen

Mette:
Den nye madpakkehåndtering fungerer fint – der er 
vejledende opslag på køleskabet
Inge og Mette har været til opfølgning på kursus for faglige 
fyrtårne – større fokus på data i evalueringen

Lars:
Vi søger efter flere forældre til forældreundervisningsdagen 
d. 28. februar
AULA kommer lige om lidt – til påske
Budgettildeling på 300.000 kr. - et led i en kommende ny 
tildelingsmodel
I gang med at forhandle en ny brugsaftale med spejderne

Lissy:
Start på indsatsområdet med Udeskole i morgen
Personalemøde med drøftelse af bl.a. medicinering, fejring af 
progression hos elever, indsatsområder, skoleårets 
planlægning, elevfravær

5. 
Skolemad. Økonomi og 
perspektiver. Opfølgning 
fra sidste møde.

LS
15 min

I 2019 et underskud på 16.000 kr. på skolemaden – det skal 
der ændres på uden at sætte prisen op.
I nuværende periode får 68 børn skolemad.
Evaluering inden sommerferien. Hvis vi kan se, at der 
kommer underskud igen, er det slut med skolemad fra 1.1.21
Er det en idé med en folder om skolemad?
Punktet kommer på igen til maj.

6. Årsmødet og forskudte 
valg.
Fastsættelse af rammen 
for årsmødet og 
overvejelser og regler i 
forhold til de forskudte 
valg

LS
25 min

Valg
På valg:
Mette Grove (genopstiller ikke)
Maja er på valg
Morten er på valg
Iben er på valg
Mette Harder vil gerne træde ud før tid
Malika skriver til dem, der er på valg, om de ønsker at 
genopstille.
Morten og Malika laver skriv til vuggestue- og 
børnehaveforældre om valget

Årsmødet d. 22. april
Forslag: Afholdes i fællesrummet i børnehaven



Fællesspisning, som vi plejer kl. 17.30
Beretning og valghandling
3 temaer: Udelivspædagogik, overgange, undersøgende og 
eksperimenterende tilgang (skills) – forældre kan deltage i 2 
af temaerne
Malika, Morten, Lars og Inge mødes inden næste møde og 
gør planlægningen færdig.

7.
Markedsdagen
Indhold og rammer, 
orientering

LS
10 min

Markedsdagen skifter fremover mellem skolens plæne og 
børnehavens udearealer.
I år den 28. maj
Tema: Udelivspædagogik
Grovplanlægning:
Den første time er pædagogisk orienteret
Fælles handling i midten
Derefter åbner loppemarkedet
3. kl. står for forplejning – Lars og Ann står for at indkalde til 
møde – send dato til Malika, der så vil lægger datoen ud på 
klassens facebookside

8.
Regler, samt orientering 
om håndtering af 
elevfravær
Orientering om status og 
drøftelse

LS
10 min

Træk af børnepenge: Kun på baggrund af ulovligt fravær på 
mindst 15% – ved 10% ulovligt fravær laves en 
underretning. Lars skal fremover være mere opmærksom på, 
hvornår der gives fri.
Ved bekymrende sygefravær indkaldes til samtale på skolen.

9.
Kortlægningsundersøgelse
n.
Orientering om resultater 
fra undersøgelsen

LS
20 min

3. gang kortlægningen laves
Orientering og drøftelse
Hvad gør man med resultaterne i forhold til forældreflokken?
De enkelte klasser melder ud, hvad den aktuelle handleplan 
handler om.

Evt.: Punkter til 
kommende møde

Mette Hoff: Hvem står for vedligehold af skolestien fra 
Clemens? Det er ikke skolen.
Er det en idé med små trampoliner og udendørs bordtennis?
Spørgsmål vedr. hvor ofte klasserne er hos 
sundhedsplejersken.
Må man reklamere for en gymnastikopvisning på intra og 
Daycare? Ja

Punkter til kommende møder:
- Redegørelse for rammerne for samarbejdet mellem forældre i indskolingen 

(ønsket af formand)
- Redegørelse for procedurerne og kommunikation omkring procedurerne ved 

indskrivning i KRAI og overgangen fra Lille KRAI til store KRAI. (Ønsket af 
formand)

- Drøftelse af data fra folkeskoledagen (Lars)

Næste møde d. 27. februar


